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P R O T O K Ó Ł  

z  narady roboczej Sołtysów i Przewodniczących Komitetów  

Osiedlowych  w  dniu 17.12.2013 r.  

 

 

W naradzie uczestniczyli :  

- Pan Tomasz Śmietanka – Burmistrz Gminy Kozienice 

- Pani Małgorzata Bebelska – Z-ca Burmistrza ds. Społecznych 

- Pan Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. Technicznych  

- Pan Robert Wojcieszek – Prezes KGK 

- Pani Halina Grudzień – Dyrektor MGOPS  

- Pan Krzysztof Karczmarski – Kierownik Ośrodka Profilaktyki  Uzależnień 

- Pan Andrzej Wołos - Przewodniczący Komisji Budżetu Rady Miejskiej 

- Pan Stanisław Siderski - Sekretarz Gminy 

- Pani Teresa Starzyńska – Dyrektor Wydziału GS 

- Przedstawiciele  KP Policji w Kozienicach 

- Sołtysi i Przewodniczący Komitetów Osiedlowych wg załączonej listy obecności 

 

Przybyłych na naradę  powitał  Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski przedstawiając  

jednocześnie  program narady: 

 

1. Omówienie zasad pomocy samorządu osobom najbardziej potrzebującym w okresie 

zimy oraz Gminnych Programów Wsparcia Rodziny i Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie na lata   2014-2016. 

2. Omówienie i uzgodnienie sposobów prowadzenia profilaktyki przeciwdziałania 

narkomanii i alkoholizmowi w ramach Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2014 rok oraz Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii  na lata 2014-2017 w Gminie  . 

3. Wolne wnioski . 

 

 Ad.2. Programu spotkania. 

 

Pan Krzysztof Karczmarski zabierając głos przedstawił zakres działania i pracy Ośrodka 

Profilaktyki Uzależnień. Poinformował, że ośrodek realizuje trzy programy tj. : 

1. Przeciwdziałania alkoholizmowi 

2. Przeciwdziałania narkomanii 

3. Przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

Ponadto omówił statystykę występowania narkotyków/dopalaczy w szkołach na naszym 

terenie oraz skutki ich zażywania . Przedstawił również dane badań osób nadużywających 

alkohol. Poinformował zebranych, że na terenie Gminy Kozienice działa Gminny 

Interdyscyplinarny Zespół ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w skład którego 

wchodzą przedstawiciele  instytucji z naszej gminy m. in. Sądu, Prokuratury, Policji, 

MGOPS, służby zdrowia, OPU.W Ośrodku Profilaktyki Uzależnień działają psycholog i 

prawnik w zakresie spraw związanych z problemami rodzinnymi. Podał numery  telefonów na 

które należy dzwonić do ośrodka z ważnymi niepokojącymi sprawami . Są to: (048)6110300 

do 03 , 515276100. 

Pan Sekretarz zwrócił się z zapytaniem , czy w/w zespoły prowadzą wywiady z Sołtysami i 

Przewodniczącymi Komitetów Osiedlowych ? 

W odpowiedzi  na zadane pytanie Pan Karczmarski stwierdził że prowadzona jest współpraca 

oraz wysyłane są różne broszury informacyjne.   
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Ad.2. Programu spotkania 

 

Pani Halina Grudzień omówiła zadania ośrodka  oraz działania jakie zostały podjęte na rzecz 

osób potrzebujących w związku ze zbliżającą się zimą. Zapoznała zebranych z podjętymi 

działaniami osłonowymi i formami pomocy dla rodzin ubogich, chorych, osób mieszkających 

samotnie oraz bezdomnych.  

Ponadto podała kryteria dochodowe uprawniające do korzystania ze świadczeń pomocy 

społecznej. Te formy pomocy to:  

- forma pieniężna  

- zasiłki celowe tj. zakup odzieży, żywności, opału 

- pomoc w naturze – dostarczenie odzieży  

Pani Dyrektor przedstawiła 3-letni program w zakresie wspierania rodziny . Celem tego 

programu jest niesienie pomocy rodzinom mającym trudności w wypełnianiu funkcji 

opiekuńczo-wychowawczej.           

Pani Dyrektor zwróciła się z prośbą  do sołtysów i przewodniczących komitetów osiedlowych 

o współpracę i o informowanie ośrodka o niepokojących sytuacjach w swoich 

miejscowościach . Podane zostały nr telefonów : (48) 614 65 57- Pani Agnieszka Janeczek, 

Dyrektor Ośrodka – (48) 614 88 58 , Tel. kom. 600 068 537 na które należy dzwonić w 

sytuacjach kryzysowych. 

Pani V-ce Burmistrz Małgorzata Bebelska zabierając głos zaprosiła zebranych na V Spotkanie 

Wigilijne, które odbędzie się 19.12.2013r w godz.16,00 – 19,00. Podziękowała sołtysom i 

osobom prywatnym  za wsparcie w zorganizowaniu w/w spotkania. 

Pan Andrzej Wołos poinformował zebranych, że Komisja Budżetu pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały budżetowej na 2014 rok. 

Pan Robert Wojcieszek poinformował zebranych, że Kozienicka Gospodarka Komunalna   

wygrała przetarg na odbiór śmieci na 2014rok. Ponadto omówił program odbioru  śmieci oraz 

odbioru odpadów wielkogabarytowych. Można zakupić kosze na śmieci na terenie KGK. 

Pan Burmistrz Tomasz Śmietanka  poinformował zebranych że w planach GDDKiA w latach 

2014-2015 jest modernizacja drogi krajowej 79 a w 2014r planowana jest modernizacja w 

granicach administracyjnych miasta.   

 

Ad. 3. Programu spotkania - wolne wnioski. 

 

1.Pan Józef Cytryniak – Komitet Osiedlowy Nr 1. 

      

1. Zapraszam Pana K-ka OPU Krzysztofa Karczmarskiego na spotkanie z Radą Osiedla Nr 1    

    w dniu 07.01.2014r. na godz.18.00 w PSP 3. 

 

2. Zapraszam Panią Dyr. MOPS Halinę Grudzień na spotkanie z Radą Osiedla Nr 1 w dniu   

    07.01.2014r. na  godz.18.30 w PSP 3 

 

3. Proszę Pana Burmistrza Tomasza Śmietankę o spowodowanie, aby w dniu 07.01.2014r. na   

    godz. 17.00 do  PSP 3 przybyli – prezes KGK Sp. z o.o. Robert Wojcieszek, K-k ZTOiUO   

    Andrzej Wołos oraz dyr. Wydz. G.P.,R.i Ś. Teresa Starzyńska  

   

W odpowiedzi Pan Burmistrz poprosił o wysłanie zaproszeń do tych osób.  

2. Pan Zygmunt Mućko – Komitet Osiedlowy Nr 2. 

- umieszczenie tablic i słupów ogłoszeniowych na Osiedlu Polesie 

- uzupełnić słupy ogłoszeniowe przy ul. Boh. Studzianek i ul. Janka Krasickiego ( tablica) 

3. Pan Andrzej Kowalski – Kępa Wólczyńska  

- rozwiązać problem dot. koszy na śmieci  na przystanku autobusowym.  

4.Pan Pan Grzegorz Kurek – Aleksandrówka 

- posprzątać przystanek przy w ul. Królewskiej   
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- zwrócić uwagę na sposób realizowania prac przez firmy wykonujące przeciski pod drogami  

na zlecenia prywatne ( do przyłączy). 

  
      Na zakończenie narady Pan Burmistrz złożył zebranym życzenia świąteczne  a 

następnie wszyscy przełamali się opłatkiem. Pan Sekretarz  podziękował za przybycie 

informując jednocześnie, że wnioski zostaną przekazane merytorycznym dyrektorom, 

którzy dokładnie przyjrzą się wnioskom, oszacują możliwości realizacji bądź przekażą 

właściwym adresatom. 

 

 

 

. 

 

 

                                                                                   Na tym protokół zakończono . 

 

Protokołowała: 

 

Celina Krakowska  

 


